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Protokół Nr 12/11 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 

w dniu 21 października 2011 roku 

 

Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 21 października 2011 r.  

1. Radny Andrzej Pożarlik – Przewodniczący Komisji 

2. Radna Marzena Skwarko – Wiceprzewodnicząca Komisji  

3. Radny Teodor Kołodziejczyk 

4. Radna Małgorzata Kiełbik  

5. Radny Karol Lenart 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Pożarlik.  

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Kontrola realizacji inwestycji pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w Ciołku wraz z 

zagospodarowaniem terenu”: 

a. dokumentacja przetargowa  

b. realizacja inwestycji, odbiór inwestycji.  

2. Informacja na temat świetlic wiejskich na terenie gminy: analiza wydatków 

ponoszonych na bieżące utrzymanie oraz remonty. Zapoznanie się z działalnością 

prowadzoną w tych świetlicach.  

3. Sprawy różne.  

Ad. 1.  

W dniu 21 października 2011r. przeprowadziła kontrolę  dotyczącą realizacji inwestycji pod 

nazwą  „Budowa świetlicy wiejskiej w Ciołku wraz z zagospodarowaniem terenu”. 

Komisja poprosiła o przedstawienie następujących dokumentów: 

 pozwolenia na budowę świetlicy, 

 kosztorys inwestorski, 

 dokumentację projektową, 

 protokół postępowania o udzielenie zamówienia publicznego wraz ze wszystkimi  

załącznikami 

 oferty złożone przez wykonawców – 10 ofert, wszystkie oferty ważne, 

 ogłoszenia  o przetargu i wynikach  postępowania, 

 wszystkie oświadczenia i zaświadczenia, zapytania, złożone w trakcie postępowania o  

udzielenie zamówienia publicznego. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w projekcie zaszły istotne zmiany. 

Pan Janusz Sopata odpowiedział, że stosunku do projektu wystąpiły tylko nieistotne zmiany: 

dodatkowe stężenia dźwigarów dachowych, dodatkowa ława pod zadaszenie wejścia 

gospodarczego, zmiana kotłowni dźwigarów na słupach, wyprowadzenie komina przez 

ścianę. Ponadto oferty zostały złożone zgodnie z obowiązującymi procedurami, wszystkie 

oferty zostały w terminie uzupełnione, żadna nie została odrzucona. Zapytania były przed 

złożeniem ofert, po złożeniu były tylko uzupełnienia dokumentacji. Omyłek pisarskich i 

rachunkowych nie było.  
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Przewodniczący Komisji zapytał, czy w trakcie budowy zmieniano kolor elewacji, jeżeli tak 

to jaka była różnica w cenie. 

Pan Janusz Sopata odpowiedział, że zmieniana była na sugestię wykonawcy, ponieważ 

założona kolorystyka wymagałaby długiego okresu czasu oczekiwania. Cenowo to nie miało 

znaczenia.  

Burmistrz dodał, że takie przypadki się zdarzały, Przedszkole Samorządowe miało 

zmienioną kolorystykę w celu polepszenia odbioru wizualnego.  

Przewodniczący Komisji pytał, czy jest sporządzony protokół na tę okoliczność.  

Pan Janusz Sopata odpowiedział, że jest uzgodnienie inwestora z wykonawcą. Projekt 

zawiera kolorystykę elewacji zewnętrznej i dachu. Jest to wizualizacja. W specyfikacji nie 

było podanego numeru farby, była podana paleta RAL, można było wziąć przybliżoną 

kolorystykę.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że odpowiedzi są wyczerpujące. Więcej pytań nie 

zgłoszono.  

Ad. 2.  

Informację na temat świetlic wiejskich na terenie gminy przygotowała Gabryela Bełdzińska 

inspektor ds. kontaktów z sołtysami.  

Po zapoznaniu się z w/w/ informacją Przewodniczący Komisji powiedział, że informacja jest 

niepełna. Pytał, czy w informacjach od sołtysów były podane bardziej szczegółowe dane, np. 

ilość spotkań.  

Pani Bełdzińska odpowiedziała, że informacje uzyskała w rozmowie telefonicznej z 

sołtysami.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że Komisja chciała uzyskać informacje czy te świetlice 

są wykorzystywane, w jakim stopniu. Chcemy przyczynić się do zaktywizowania działalności 

w świetlicach poprzez Dom Kultury, aby tam coś się działo. Taka informacja pozwoliłaby na 

rzetelne zobrazowanie działalności. Na podstawie przedstawionej informacji nie możemy nic 

powiedzieć.  

Pani Bełdzińska poinformowała, że poprosi jeszcze raz sołtysów o przygotowanie informacji 

o działalności i planach na przyszłość.  

Przewodniczący Komisji pytał, czy jest stanowisko w Domu Kultury, które zajmuje się 

aktywizowaniem społeczności wiejskiej do działalności kulturalnej.  

Ad.3. Sprawy różne.  

Przewodniczący Komisji poruszył kwestie odbioru odpadów przez podmioty gospodarcze, 

czy jest możliwość sprawdzenia jakie kwoty wpływają od podmiotów gospodarczych.  
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Przewodniczący Komisji zgłosił następujące wnioski:   

1. Komisja wnioskuje o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: ile 

środków zostało wydanych w roku 2011 na usuwanie dzikich wysypisk śmieci, 

czy ustalono jakichkolwiek sprawców przyczyniających się do ich 

powstawania oraz czy ponieśli tego konsekwencje? 

2. Komisja wnioskuje o przedstawienie informacji na temat odpłatności 

podmiotów gospodarczych za odbiór odpadów komunalnych w roku 2011.  

3. Komisja wnioskuje o wypracowanie procedur postępowania likwidacji dzikich 

wysypisk śmieci, mających na celu ustalenie sprawcy oraz wykonania 

dokumentacji dowodowej. 

Wnioski zostały przyjęte w głosowaniu jednogłośnie.  

Następne posiedzenie Komisji w celu przygotowania protokołu pokontrolnego zostało 

ustalone na dzień 27 października 2011 r. na godz. 8.30.  

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała E. Tomczak.   

  

 

 

       Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

                            Rady Miejskiej w Strykowie  

 

                                                Andrzej Pożarlik  

 

 

 

 

 


